
Da det ikke har være muligt at 
afholde vores generalforsamling, 
iflg. vores vedtægter, prøver vi at 
planlægge en generalforsamling 
i september, og håber at Corona 
situationen er bedre til den tid.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen


